



**Vereniging tot behoud van
Natuurschoon
"Nietap, Leek en Omgeving"**

**Secretaris:
Dhr. A.M. van der Kloet
Natuurschoonweg 7a
9312 PJ Nietap
T. 06-36002128
E. info@natuurschoon-nietap.nl**

Notulen van de Algemene Ledenvergadering van **woensdag 29 maart 2023.**

Aanwezig: Alex van der Kloet, Tjerk Vonck, Fetske Zwaga, Monique Torensma, David Brouwer, Peter Hurlings, Frans Mastenbroek, Siny Smit, Jan Smit, Rolf Weuring, Edmund Berduszek, Adinda Blom, Roderick Heijbroek, Anko Odding, Oeds Bijlsma, Jan Smit (jan steenstr), Anja Pieterman, Ina Kamstra, Teus Korevaar, Rennie Tellinga, Marianne Weits, Laus Paagman, Alle Veenstra, Klaas Martini.

1. Opening door de voorzitter, de heer Tjerk Vonck.

Om 20:05 heet Tjerk Vonck alle aanwezigen welkom. Er zijn geen bijzonderheden t.a.v. de agenda. Er zijn een aantal nieuwe leden die zich even voorstellen.

2. Mededelingen & ingekomen stukken.

Er is een ingekomen brief (zie bijlage*) van Alle Veenstra over ons archief. Deze bespreken we meteen even. In de brief onder meer de volgende passages:

.....In verband met de komende ledenvergadering enige opmerkingen over het archief van onze vereniging. Vooral, omdat de huidige verblijfplaats van dit archief, het voormalig gemeentehuis van de gemeente Leek, te koop staat.

.... In goed overleg zijn destijds de stukken bij het gemeentelijk archief van de gemeente Leek ondergebracht. De reden daarvan was, dat de stukken dan niet verloren zouden gaan en dat bevoegden van de vereniging gemakkelijk toegang tot het archief zouden kunnen krijgen.

.....Nu het gemeentehuis te koop is, moet lijkt mij, het bestuur zich beraden over hoe verder te handelen met het archief. Verplaatsen naar Zuidhorn lijkt mij geen aantrekkelijke optie, maar hoe dan?

.... Misschien kan opnieuw iemand van het bestuur het beheer van het archief bij zijn of haar taken krijgen. Het archief blijkt aangroeien natuurlijk. Wat bewaren en wat niet.

Tjerk: Naar verluid gaat het archief van de Historische Kring verhuizen naar een gebouw op Nienoord.

Jan Smit: Er is altijd de mogelijkheid om het archief over te brengen naar het archief in Assen.

Teus Korevaar: De kring zou mogelijk zelf ook nog zelf archiefstukken over onze vereniging hebben verzameld. Destijds was er wel wat discussie over van wie deze stukken dan zouden zijn.

Alle Veenstra: Mogelijk dat er nog mensen zijn die zelf nog interessant materiaal hebben. Waar kunnen deze spullen naar toe worden gestuurd? We spreken af dat het Bestuur deze zaken uit zal (laten) zoeken en dat we het resultaat daarvan aan Alle terugkoppelen.

3. Notulen ALV 18 mei 2022.

Er worden een aantal vragen gesteld naar aanleiding van de notulen van de vorige ALV.

Teus Korevaar: Is er al een (bos) ecooloog gevonden. Tjerk Vonck: op dit moment nog niet maar we zoeken verder.

Alle Veenstra: Wat is verborgen laantje. Tjerk Vonck: het laantje parallel aan het fietspad bij de afslag naar De Flint. Het ligt in het bosvak aldaar. Alleen de eikenrij is nog zichtbaar.

Het verslag wordt conform het voorstel vastgesteld.

4. Toelichting op het jaarverslag 2022.

David heeft een korte presentatie voorbereid met een beamer. Het is een kort fotoverslag van 2022. Er is een speciaal woord van dank aan Siny Smit voor al het lekkers bij de koffie en thee tijdens de werkzaamheden in het bos.

Siny vraagt of je de bramen weg kan krijgen met snoeien. Tjerk legt uit dat we proberen om de penwortel van de braam door te steken en ze zo met wortel en tak uit te roeien. Snoeien is dus niet voldoende.

5. Financieel jaarverslag 2022.

Fetske Zwaga, onze penningmeester, geeft een korte toelichting. Er zijn geen bijzonderheden. Rennie Tellinga stelt een vraag over de Balans: waarom is de waardering van de gronden hierin niet opgenomen?

Fetske antwoordt dat dit vooralsnog wat ons betreft geen toegevoegde waarde heeft. (nut/noodzaak vs extra werk.)

6. Verslag van de kascontrole commissie 2022.

Eelko vd Velde is afwezig. Klaas Martini doet kort verslag. De boeken en bescheiden zijn in goede orde aangetroffen. Alles klopte. Klaas stelt voor om het bestuur decharge te verlenen. De ALV onderschrijft dit met een applaus. Tjerk legt nog even uit waarom dit stukje belangrijk is; door het verlenen van decharge neemt de ALV de verantwoordelijkheid over voor het door het bestuur gevoerde beleid.

7. Benoeming kascontrole commissie 2023.

Klaas Martini en Siny Smit worden benoemd in de kascontrole commissie 2023. Aftredend is de heer Eelko van der Velde.

Marianne Weits neemt plaats als reserve lid in de kascontrole commissie.

8. Begroting 2023.

Edmund Berduszek vraagt of de boomveiligheidscontrole door extern bedrijf wordt gedaan en of dat elk jaar moet. Tjerk licht kort toe dat de controles worden uitgevoerd door een hiervoor gecertificeerde partij. En dat hoeft niet elk jaar. Het bestuur is bezig met een boomveiligheidsplan, waar de uit te voeren controles en de daarop te nemen maatregelen in vast gelegd zullen worden.

Wat gebeurt er als een tak naar beneden komt? De Vereniging kan hiervoor aansprakelijk worden gesteld. Echter, in algemene zin, als je aan je onderhoudsplicht voldoet dan valt het risico daarop normaal gesproken wel mee.

Teus Korevaar stelt een vraag over de "zorg" bomen. Tjerk: We zorgen er voor dat de bomen op de zogenaamde "blauwe stippen kaart" in het boomveiligheidsplan en de controles meegenomen worden.

De begroting wordt conform voorstel aangenomen.

9. Bestuursverkiezing.

Fetske is aftredend bestuurslid. Ze had zich vorig jaar voor een termijn van één jaar beschikbaar gesteld. Fetske stelt zich verkiesbaar voor een nieuwe termijn van 5 jaar. We zijn nog steeds op zoek naar nieuwe bestuursleden en een nieuwe penningmeester. Zolang er nog geen vervanging is gevonden blijft Fetske onze penningmeester. Daarnaast zijn er ook nog 2 vacatures voor een algemeen bestuurslid.

Monique Torensma is aspirant bestuurslid. Frans Mastenbroek vraagt waarom ze nu nog geen bestuurslid wordt. Tjerk geeft aan dat het voor beide partijen goed is om een tijdje aan elkaar te kunnen wennen en te bepalen of de rol van bestuurslid bevalt. Het ligt wel in de bedoeling dat Monique bij de volgende ALV zal worden voorgedragen.

Het voorstel voor het bestuur 2023/24 is:

- Tjerk Vonck Voorzitter
- Alex van der Kloet Secretaris
- Fetske Zwaga Penningmeester

De Vereniging Natuurschoon is door de belastingdienst aangemerkt als een "Algemeen Nut Beogende Instelling"

- David Brouwer Algemeen bestuurslid
- -vacature- Algemeen bestuurslid
- -vacature- Algemeen bestuurslid

Het voorstel voor de samenstelling van het bestuur wordt conform voorstel aangenomen.

10. Vaststellen Vrijwilligers Reglement.

Als bestuur hadden we de behoefte om enkele uitgangspunten en afspraken rond het vrijwilligerswerk in onze vereniging beter vast te leggen. De afgelopen maanden zijn we daarom bezig geweest om voor onze vereniging een Vrijwilligers Reglement te maken. Het bevat kaders, richtlijnen en veel informatie waarvan wij denken dat die nodig is om het vrijwilligerswerk goed te kunnen doen. Na het vaststellen willen we op basis van dit reglement met alle vrijwilligers een Vrijwilligersovereenkomst afsluiten. Alle vrijwilligers hebben het reglement al eerder ontvangen en hebben hierop al kunnen reageren.

Teus Korevaar: In het reglement komt het werken langs de weg nauwelijks aan de orde. Bijvoorbeeld het pad langs de Toutenburgsingel. Tjerk: Als we op zo'n plek aan het werk zijn wordt hier extra aandacht aan besteed. We gebruiken bijvoorbeeld pionnen om een stukje weg af te zetten.

Er zijn naast de gewone categorie vrijwilligers ook vrijwilligers die werken met gemotoriseerd gereedschap (zoals een kettingzaag en bosmaaier). Het bestuur heeft besloten om "derden" niet zomaar meer in ons bos te laten zagen.

Siny Smit vraagt of het klopt dat de opleidingskosten niet volledig vergoed worden. Peter Horlings: De huidige zagers hebben de helft van hun initiële opleiding vergoed gekregen.

Tjerk stelt de ALV voor om dit reglement conform voorstel vast te stellen. De ALV stemt daarmee in.

11. Rondvraag.

Jan Smit (J Steenstr.) (beheerder van het archief van de Buurschap) meldt dat de foto's o.a. van Vereniging Natuurschoon in het Drents Archief offline waren gehaald. Een deel van de foto's wordt weer teruggeplaatst. Rennie: Het gaas op het vlonder pad gaat steeds verder stuk. Er is ook al iemand over gestruikeld. Tjerk Vonck: Het kippengaas blijkt niet sterk

genoeg te zijn. Volière-gaas lijkt een stuk sterker te zijn. De komende tijd zullen er weer stukken vervangen worden.

Alle vraagt van wie het archief is. Tjerk Vonck: van de Vereniging. We gaan het contact met de historische kring weer aanhalen en kijken wie voor ons het nieuwe aanspreekpunt wordt.

Siny Smit: De vuilnisbak bij de ronde vijver staat vol water. Hetzelfde voor de vuilnisbak tegenover de boswachterswoning.

Klaas Martini: Is het mogelijk om de natuurschoonweide voor een kleinschalig evenement te gebruiken, bijvoorbeeld voor een klassiek concert en zijn hier regels voor. Tjerk/Alex: we hebben hier als bestuur wel wat kaders voor gesteld, maar formeel niets vastgelegd. We zullen hier nog eens naar kijken. We staan open voor initiatieven zoals we dat in het verleden ook altijd stonden!

Peter Horlings: Hoe staat het met het hertenhok? David Brouwer: het bestuur heeft onderzocht of het mogelijk is om het Materiaalhok(!) te verplaatsen. In eerste instantie liepen we tegen mogelijk hele hoge leges op. De gemeente heeft ondertussen aangegeven dat er een slimme en goedkopere optie is, die we verder gaan onderzoeken.

Er wordt nog de vraag gesteld of er nog een klusploeg is? Tjerk: dat waren Jan en Karel, waar we nog geen vervanging voor hebben. Peter Horlings geeft aan dat hij hier wel wat in wil betekenen.

Laus Paagman doet de suggestie om het herstel van het gaas op het vlonderpad uit te besteden aan een bedrijf. En om het in één keer helemaal te doen.

12. Sluiting.

Om 21:41 wordt de vergadering door Tjerk gesloten.

*Bijlage: Brief van Alle Veenstra over ons archief
20230327_Brief Alle Veenstra-Archief 2023.pdf